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ZAPISNIK S 

31. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 20. rujna 2022. godine od 17:30 sati u prostorijama MO, Ružićeva 14 

 
 
 

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Juro Perković, Palma Karković-Takalić, Barbara 
Miletić, Robert Baus, tajnik MO 

 
Predloženi  

 

  
 

DNEVNI RED 
 

1. Zapisnik s 30. sjednice VMO 
2. Dan MO 2022. – izvješće o provedenom i analiza programa 
3. Vikend u Vodovodnoj 2022. – informacija o planiranim aktivnostima 
4. Izmjena komunalnog prioriteta za 2022. (proširenje javne rasvjete u ulici Aldo 

Collonnelo) – prijedlog pročelnice Malnar i donošenje zaključka VMO 
5. Izmjena financijskog plana za 2023. (smanjenje planiranih prihoda i rashoda) 
6. Upit o statusu inicijative za promjenu načina financiranja komunalnih prioriteta 

mjesnih odbora 
7. Razno 

 

Prihvaćen je jednoglasno. 
 
AD 1) 
 
Zapisnik s 30. sjednice prihvaćen jednoglasno 
 
AD 2) 
 Predsjednica i tajnik MO dali su Vijeću usmeno izvješće o provedbi programa Dan 
MO koji se održao  10.09.2022. na Klobučarićevom trgu. Za Dan MO prisutnim građanima 
prezentirana je peticija u kojoj se kroz niz točaka traži poboljšanje uvjeta svakodnevnog 
života u kvartu, s naglaskom na problem buke, javnog reda i mira i održavanja čistoće, a koju 
je potpisalo 80-tak građana. U radno-protokolarnom dijelu kroz razgovor s pročelnikom OGU 
za urbanizam i predstavnicima prve policijske postaje razmijenjena su mišljenja, iskustva, 
preporuke i traženja građana kvarta vezana uz teme peticije, dok su se u neformalnom i 
zabavnom dijelu  građani družili uz glazbenu pratnju i prezentaciju slastica domaće izrade. 
Prema mišljenju Vijeća, posjećenost je bila vrlo dobra, ispunjeni su osnovni ciljevi Dana MO 
(razgovor s građanima, povezivanje lokalne zajednice…), a sve u okviru financijskog plana 
MO za taj program 
 
 



  

AD 3) 
 
 Vijeće je upoznato i potvrdilo  hodogram programa „Vikend u Vodovodnoj“ kojeg 
financira MO,a produkcijski vodi udruga „Urbani separe“ i koji bi se trebao održati 
24.09.2022. u Vodovodnoj ulici, a obuhvaća: 
 

 14-18h | Zelene oaze - radionica ozelenjavanja ulice  
 15-19h | Igra(lište) - radionica za djecu  Vodovodna 37  

 17-19h | Vrtlarenje - akcija uređenja  Vodovodna 37 
 18-19h | Ribanje - vođena tura    

 18-19h | Kvartovsko kompostiranje - predavanje    

 18-20h | Turnir u briškuli i trešeti - cafe bar Skradin 
 19-20h | Ćakula o zelenilu u kvartu   

  20-21h | Elvis Devčić - gitara uživo    

  21-22h | Duško Jeličić - koncert uživo   
  22-23h | Kino Vodovodna - Boris Puljić: Mediteranska trilogija   
 
Tajnik je informirao Vijeće da su poslovi na pribavljanju potrebnih dozvola od strane 
Grada u tijeku, te da je o cjelokupnoj manifestaciji obaviještena i 1. Policijska postaja. 
Zaključeno je da se na ovom programu također ponudi građanima potpisivanje peticije 
koja je prezentirana na Danu MO. 
 
AD 4) 

 
Vijeće MO izražava nezadovoljstvo što s promjenom načina provedbe već odobrenog 
komunalnog prioriteta proširenja javne rasvjete u ulici Aldo Collonnelo (zidna konzola 
umjesto rasvjetnog stupa), Vijeće nije bilo prethodno upoznato, odnosno smatra da su 
predstavnici Vijeća trebali izići na teren s ovlaštenim osobama KD „Energo“.  
 
Osim toga, način na koji bi se sada trebalo riješiti ovo pitanje nije u skladu s dogovorima na 
sastanku predsjednice VMO i vijećnice Barbare Miletić s pročelnicom Malnar od 10.03.2022. 
gdje je decidirano utvrđeno da će se prioritet rješavati na način koji je dogovoren (postava 
rasvjetnog stupa) i bez daljnje obveze vijeća po tom pitanju (pribavljanja suglasnosti). 
 
Također, kako je utvrđeno, izgleda da se montažom metalne konzole na fasadu zgrade Alda 
Colonnella 7 (na visinu od 6 m od tla) te montažom napojnog voda po zgradi Alda Colonnella 
7, 9 i Školjić 5 A umjesto montaže rasvjetnog stupa, kako se sad predlaže, na neki način 
izbjegava ili prolongira postupak upisa gradskog zemljišta i komunalne infrastrukture na 
ovom području, a koje je najavljeno kao jedno od gradskih prioriteta i vrlo je važno za 
uvođenje reda u ovoj užoj zoni. 
 
Vijećnik Perković dodatno je napomenuo kako ni s tehničke strane prijedlog OGU za 
komunalni sustav ne vidi zadovoljavajućim obzirom da tako postavljeno rasvjetno tijelo neće 
biti dovoljno, a postavlja i pitanje neorezanih krošnji drveća u ulici koje se, prema sadašnjem 
stanju, nalazi na „privatnoj površini“, a ne na površini pod gradskom nadležnošću. 
Zaključak je Vijeća da o ovoj temi treba dodatno raspraviti s pročelnicom OGU za komunalni 
sustav. 
 
AD 5) 
 
Na temelju preporuke OGU za financije za smanjenjem plana programskih proračunskih 
prihoda i rashoda mjesnih odbora za 2023., sagledavajući dosadašnja iskustva i realne 
pokazatelje Vijeće MO je zaključilo da se u 2023. godini u programu „Festival parkiranja“ 
planirane donacije s 5.000,00 kn smanje na 1.500,00 kn, kao i slijedom tog smanjenja i 
poticaji na donirana sredstva smanje s 5.000,00 kn na 1.500,00 kn. 



  

AD 6) 
 
           Obzirom na protok vremena od pokretanja inicijative za promjenom načina 
financiranja komunalnih prioriteta mjesnih odbora, kasnije prezentiranih prijedloga i sastanka 
predsjednika vijeća MO s Gradonačelnikom na tu temu (09.veljače 2022.), a da se nema više 
nikakvih informacija o ovoj temi, VMO je zaključilo da se zatraži od nadležnog OGU za 
gradsku samoupravu informacija u kojoj je fazi rješavanje ovog pitanja. 
 
AD 7) 
 
Kako pod točkom razno nije bilo dodatnih zaključaka VMO, predsjednica VMO je u 19:30 
zaključila sjednicu. 

 
 
 
  
 


